
Schriftelijke vraag 

Vraagnummer: S – 632 (2023-003753) 
Datum indiening: 18 Januari 2023 

Onderwerp: Gevolgen maatregelen Uitvoeringsdruk Jeugdgezondheidszorg 

Naam indieners: Marijke Mulder, CDA Overbetuwe – Thijme Hoffmann, Groenlinks Overbetuwe 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

Inleiding/Aanleiding: 

Op 18 juli 2022 heeft de raad een informatieve brief ontvangen van de VGGM met het kenmerk: 
220718-0100 en het onderwerp ‘uitvoeringsdruk in de jeugdgezondheidszorg’. Naar aanleiding van de 
toelichting op de gestelde maatregelen om de druk te doen laten afnemen, zouden wij graag 
onderstaande vragen willen voorleggen aan het college/portefeuillehouder: 

Onze vragen: 

1. De VGGM voert op verzoek van gemeenten extra zorg uit om specifiek de risicodoelgroepen te 

bereiken en vroegtijdig de gezondheids- en/of ontwikkelingssituatie van een kind te ondersteunen en 

zo mogelijk te verbeteren. Zijn er op dit moment aanwijzingen van situaties waarbij dit door de 

uitvoeringsdruk in het gedrang komen? 

2. Is de huidige personele bezetting bij de GGD inmiddels weer op volle kracht om de uitvoering van 

de jeugdgezondheidszorgtaken voor Overbetuwe mogelijk te maken? 

3. Zijn de (tijdelijke) maatregelen die gesteld tot januari ’23 om ongestructureerde uitval van de 

dienstverlening te voorkomen, alweer beëindigd zoals in de brief wordt gesteld? Zo niet,  heeft 

waarom niet? 

4. Met de tijdelijke afschaling van de basiszorg en de beperkingen die dat als gevolg heeft gehad 

(verminderde inzet jeugdarts, voorlichtingen en afname onderzoeken) voor de scholen, zijn wij 

benieuwd of dat er signalen zijn binnengekomen dat leerlingen met problematiek hierdoor 

verminderd of onvoldoende in beeld zijn (geweest)? 

5. Om te komen tot een toekomstbestendige zorg is mogelijk ontwikkeling van de dienstverlening van 

VGGM nodig. In de brief van 20 juli wordt aangegeven dat in de tweede helft van 2022 hierover wordt 

gesproken. Zijn hier ontwikkelingen in te melden door de portefeuillehouder die ook voor ons als raad 

goed zijn om te volgen? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 

Ondertekening: 

Marijke Mulder, CDA Overbetuwe 

Thijme Hoffmann, Groenlinks Overbetuwe 

 


